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П Р О Т О К О Л 

  от публичното обсъждане на проекта за бюджет на Община Кюстендил за 2022 г.     

проведено на 22.03.2022 година от 12:00 часа в залата на Община Кюстендил и чрез 

платформата за видеоконферентна връзка ZOOM 

 

Днес, 22.03.2022 година на основание чл. 84, ал. 4 от ЗПФ, чл. 17 от Наредбата за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности 

и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на 

Община Кюстендил и покана от Кмета на Община Кюстендил, публикувана на сайта на 

общината на 14.03.2022 г., заедно с информация по окрупнени и достъпни за широката 

общественост показатели по проекта за бюджет и доклад към него, се проведе публично 

обсъждане на проекта за бюджет на Община Кюстендил за 2022 година.  

В залата присъстваха зам.-кметът „Икономика и финанси“ Надя Каратова, зам.-

кметът „Култура, образование, туризъм, младежки дейности и спорт“ Светослав 

Василев, зам.-кметът „Инвестиционна политика“  инж. Росица Плачкова, зам.-кметът 

„Социални услуги, програми и проекти“ Радмила Рангелова, председателят на Общински 

съвет гр. Кюстендил Иван Андонов, общински съветници, директори на дирекции, 

служители на Общинска администрация и граждани. 

 Председателят на Общински съвет гр. Кюстендил г-н Андонов откри публичното 

обсъждане. Той каза, че въпреки трудните условия за справяне със здравната и 

икономическа криза Община Кюстендил е подготвила бюджет 2022 г. и посочи, че 

рамката на бюджета  2022 година е 66 млн. лв. След това г-н Андонов предложи да се 

запознаем с основните параметри на проекта. 

След, което думата бе дадена на г-жа Каратова,  зам. - кмет „Икономика и финанси“, 

която отбеляза целите на проекта на бюджета и запозна присъстващите с основните 

параметри  по бюджет 2022 година.  

Г-жа Каратова очерта основните акценти при изготвянето на бюджет 2022 г., а 

именно: справяне с предизвикателствата на здравната и икономическа криза, успешно 

изпълнение и отчитане на европейските проекти и програми, запазване нивото на 

качество на предоставяните услуги, запазване финансова стабилност на общината в  

условията на пост-ковид възстановяването и неизвестността породена от кризата в 

Украйна. 

Бяха съобщени планираните приходи по видове и разходите по дейности.   

Общия размер на приходите по бюджета е 66 000 000 лв., от които 40 365 590 са 

субсидии за делегирани от държавата дейности, а прогнозата за собствените приходи е 

25 634 410 лв. Очаква се повишение на събираемостта на годишния облог, както и на 

задължения от минали години на данък недвижими имоти, така и на данък превозни 

средства. Бе уточнено, че повишението на приходите в общината се дължи и на мерките 
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за подобряване на събираемостта им – изнесените каси, събраните средства от държавен 

съдебен изпълнител и от частни съдебни изпълнители. 

Беше направен и разчет на предстоящите разходи, г-жа Каратова отбеляза, че 

отново се предвиждат стипендии за даровити деца, предвидени са еднократни помощи 

за новородени, помощи за инвитро, както и помощи при здравословни и социални 

проблеми. По отношение на социалните услуги г-жа Каратова каза, че ще има четири 

нови социални услуги за 60 служители персонал и съответно за над 380 потребители. 

Отбелязано беше, че от  1 април отпадат всички такси за детски градини и детски ясли. 

Уточнено беше, че субсидии за спортни клубове и спортни събития ще бъдат в 

размер 487 хил. лв. или с около 100 хил лв. повече от предходната година, като в т.ч. се 

провежда и за трета година маратон Кюстендил. 

Ангажиментите в работен план: доизграждане на спортното игрище в ЕГ „Петър 

Берон“, ремонт на сградата на покрива на ДГ „Първи юни“, довършване и на други 

започнати от миналата година обекти в общината. 

Г-жа Каратова отбеляза, че в бюджет 2022 г. сме се постарали да няма  

пренебрегнати по отношение на финансирането. 

След като приключи общото представяне на проекта, г-н Андонов даде думата на 

присъстващите за въпроси, мнения и предложения по предложения проект. 

Въпроси от присъстващи в залата нямаше. Въпросите бяха задавани само от 

участници чрез видеоплатформата за конферентна връзка – ZOOM. 

Първият въпрос бе зададен от г-н Огнян Атанасов – общински съветник, който 

попита предвиждат ли се разходи за В и К ремонт за ДГ „Слънце“ и дневен център с 

адрес „11 август“? 

Отговор даде г-жа Каратова, че след като към момента не разполагаме с точна 

количествено-стойностна сметка на необходимия ремонт, то предвиждането на тези 

ремонти би могло да стане през месец юни, при евентуална актуализация на бюджета. 

Следващият въпрос на г-н Атанасов беше,  дали няма дублиране при предвидените 

разходи за закупуване на високо проходим автомобил за нуждите на Общински съвет по 

наркотични вещества и здравните медиатори? 

Отговор бе даден от г-жа Рангелова, че няма дублиране и техниката е необходима 

за нуждите на здравните медиатори и Общинският съвет по наркотичните вещества, тъй 

като територията на Община Кюстендил попада в статут на високопланински терен. 

Следващият въпрос на г-н Атанасов беше относно заложената голяма сума за 

ремонт по сградата на читалището в с. Катрище. 

Отговор дадоха г-жа Плачкова и г-жа Каратова, че обекта е преходи и заложените 

средства са от преходен остатък, като ремонта  продължава от 2019 г.  
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Следващият въпрос беше от г-н Димитър Велинов – общински съветник относно 

предвидените 100 000 лв .за закупуване на техника за ОП „Чистота“, а именно дали са 

предвидени средства за закупуване на два нови сметосъбиращи камиони или сумата е за 

доизплащане на вече закупени. 

Отговор даде г-жа Каратова, че сумата е предвидена за окончателно разплащане на 

вече закупена техника през 2020 г. по договор за разсрочено плащане. 

Г-н Велинов отново зададе въпрос относно стадион „Осогово“, дали предвидените 

средства за ремонт са по нов проект или са преходен остатък? 

Отговор дадоха г-жа Каратова и г-жа Плачкова, а именно че средствата са от 

минали години и са неразплатени поради очакване на приемателна комисия. 

Следващият въпрос на г-н Велинов беше относно предвиденият по-голям размер 

на разходите за кметствата: Граница, Радловци и Вратца. 

 Отговор даде отново г-жа Каратова, като за кметство Граница има средства от 

целева субсидия за капиталови разходи от минали години във връзка с ремонт на 

„Границка кула“. В с. Вратца се доизгражда улица от главен път „I-6“ Кюстендил – ГКПП 

Гюешево и средствата са отново от миналата година. За с. Радловци са предвидени 

средства от целевата субсидия за капиталови разходи за текущата година за изграждане 

на път до инсталация за предварително третиране на смесено събрани битови отпадъци 

и на компостираща инсталация на разделно събиране и оползотворяване на зелени и 

биоразградими отпадъци. 

След като нямаше повече въпроси, г-н Андонов закри публичното обсъждане на 

проекта за бюджет на Община Кюстендил за 2022 година в 12,41 ч. 

 

Протоколчик: ………………… 

           /Румяна Михайлова/  

22.03.2022 г. 

гр. Кюстендил 


